



## Styrelsemöte Gotlands Orienteringsförbund 2018-12-17

Protokoll nr 5, 2018

**Närvarande:** Ann-Sofie Olsson, Ing-Marie Bergman, Svenerik Johansson, Viktoria Olsson, Greger Westerlund, Erik Berg, Anders Nilsson samt Anna Samelius konsulent

**Anmäلت förhinder:** Stefan Hellström

- §60      **Sammanträdet öppnas**  
Vice Ordförande Viktoria hälsade välkomna och öppnade mötet.
- §61      **Val av protokolljusterare**  
  
**Styrelsen beslutade att välja Svenerik Johansson**
- §62      **Fastställande av föredragningslista**  
Dagordningen godkändes med ett par tillägg under övriga frågor.
- §63      **Föregående protokoll**  
Ann-Sofie Olsson har kontaktat SISU angående avtalet med utbildningstimmar och Annas ansvar för SISU verksamhetsstödet i sin tjänst på GOF.  
Utbetalningen kommer att bygga på 2018 års verksamhet för orienteringen och sedan räknas från den 1 september 2017 till 31 januari 2019  
  
Inga övriga frågor eller synpunkter på föregående protokoll, förutom punkter som återkommer nedan.  
  
**Styrelsen beslutade att lägga föregående protokoll till handlingarna.**
- §64      **Inkomna/utgående skrivelser**  
Utgående:  
Kartbidrag 2018 till Kultur och fritidsavdelningen.  
Ansökan om kombinationslag Gotland till SOFT  
  
**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten**
- §65      **Ordförande**  
*Ordförandekonferens och Tävlingskonferens SOFT den 17-18 november*  
  
Ann-Sofie Olsson deltog på ordförande konferensen, där man bl.a, diskuterade World Orienteering Day, där Göran Andersson (projektledare från Internationella Orienteringsförbundet) önskade att alla föreningar genomför något arrangemang. Styrelsen diskuterade hur de kan uppmuntra föreningarna till aktiviteter under denna vecka i mitten av maj.  
  
Eric Johansson deltog för GOF på Tävlingskonferensen och har skickat rapport till styrelsen tidigare.

*SOFT besök 2019 utifrån den undersökning de genomför angående BoU verksamhet:*

Lars Greilert, SOFT reser runt till alla distrikt i vinter/vår. Han vill komma till Gotland en kväll mellan kl. 17.30 – 21.00 som inleds med lite mat. Vilket datum passar GOF?

Styrelsen diskuterade lämpliga datum.

*Verksamhetsplan 2019, samt verksamhetsberättelse 2018*

Anders Nilsson sammanställer verksamhetsberättelse 2018 och verksamhetsplan 2019. Samtliga i styrelsen e-postar sina bidrag till Anders senast den 2 januari, så att allt är klart för beslut den 23 januari på nästa styrelsemöte.

*Träningsläger för styrelse*

Träningsläger för styrelse har diskuterats tidigare och nu är planen att genomföra detta helgen den 4 – 5 maj i Stockholm, när orienteringen firar 100år och det är Swedish League avslutning. Styrelsen kommer bl.a. arbeta igenom innehåll och layout av verksamhetsplan år 2020 och framåt, se över stadgarna, visionen för GOF m.m.

*Jul- och Nyårsstängt på kansliet*

Det är stängt på kansliet den 20 december till den 4 januari.

**Styrelsen beslutade att** föreslå onsdagen den 13 mars alternativt måndagen den 11 mars. Anna meddelar Lars Greilert detta.

**Styrelsen beslutade att** sista dag för att ha lämnat in Verksamhetsplan för 2019 och verksamhetsberättelse för 2018 är den 2 januari 2019

**Styrelsen beslutade att** godkänna rapporten.

§66

**Ekonomirapport**

Ing-Marie Bergman gick igenom balans- och resultatrapport.

Styrelsen diskuterade ekonomi och budget för 2019 utifrån nya SOFT avgiften, budgetposter som låg i budget för 2018 och där kassören nu försöker förtydliga och även följa upp äldre uppställningar för budgetposter. Allt för att det ska vara tydligt för alla.

*Inköp Ocad2018:*

Kostar 3 300kr för en licens på 3år. En licens kan användas av en dator, det behövs en på GOF kansliet och en för kartansvarig.

**Styrelsen beslutade att** kassören justerar postgiro och en felinbetalning på sammanlagt 1 971kr.

**Styrelsen beslutade att** Felix Bäckstade och Anders Nilsson betalas totalt 7 000 kr för revidering av skolgårdskartor enligt avtal med Region Gotland.

**Styrelsen beslutade att** köpa 2st Ocad2018 licenser för kartritning á 3 300kr

§67

## **Kansliet**

### *Hittaut:*

Möte 27 november med KFA:s Per Wallstedt, Folkhälsostrateg Cora Junewik samt två personer från andra förvaltningar. De ska genom Per Wallstedt meddela Anna senast den 21 december om hur mycket de kan bidra med. Alla positiva, men stort sparkrav i förvaltningarna och en försiktighet. Dock ser de att flera förvaltningar kan bidra och att det gynnar alla.

Anders söker nu projektledare utanför styrelsen, för att samordna Hittaut 2019.

### *Barn- och ungdomskonferens SISU 6 april*

Konsulenten önskade samla alla orienteringsledare i vinter till en halvdags konferens om hur vi kan utveckla verksamheten, men då SISU genomför en heldag Barn- och Ungdomskonferens den 6 april, avvaktar Anna att samla ledarna till hösten. Barn- och ungdomskonferensen som SISU arrangerar är till för ledare, styrelser, föräldrar m.fl.

**Styrelsen beslutade att genomföra Hittaut 2019 om finansieringen tillkommer från Region Gotland.**

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten**

§68

## **Ungdom**

Det har varit ett glatt gäng i stor buss på Borås O-Event. Många nya barn som aldrig tidigare sprungit på fastlandet.

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten.**

§69

## **Tävling/Mark**

### *DM Plaketter*

Tas upp på tävlingskonferensen den 27 januari. Eric Johansson har information om hur andra distrikt gör och frågan lyfts med klubbarna den 27 januari.

### *Inköp kartritningsdator:*

Inte aktuellt längre, då flera av de nya kartritarna har köpt egna kartritningsdator.

### *Kartbidrag:*

Visbykartan ska ingå i kartbidraget.

### *Skolgårdskartor:*

Felix Bäckstäde och Anders Nilsson har reviderat 13st skolgårdskartor och Anders har gjort 3 – 4 banor/karta. Anna ska i januari göra en "skolflik" på GOF:s hemsida, då skolgårdskartorna och övningar för varje skola kommer att ligga i pdf format, så att lärarna kan skriva ut direkt till sin klass. Resterande 17 skolgårdar ska revideras under 2019 och fler övningar ska sedan läggas in.

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten.**

§70

## Elit

### *25-manna:*

Analys- och utvecklingsmöte kommer att genomföras den 7 januari 2019. Greger Westerlund har kallat till detta möte, där föreningarnas reseansvariga och lagledare samt UK lag 1 kallas.

### *LIU avtal 2019 och framåt:*

Viktoria redovisade det nya förslaget på LIU avtal mellan Gotlands Idrottsförbund och Gotlands Orienteringsförbund. Styrelsen godkände det nya avtalet och detta meddelas Gotlands Idrottsförbund av Viktoria.

### *Informationsträff inför LIU 2019/2020*

Anna har deltagit på informationsmöte för nya elever.

### *Vinterupptaktsläger med planering och utbildning*

Det är 26 löpare anmälda till vinterupptaktslägret för juniorer och seniorer. Många av de som bor på fastlandet deltar – kul! Björn Ahrling hjälper Anna med en av träningarna och både Björn och Gustaf Samelius är med som ledare.

**Styrelsen beslutade att godkänna** nya avtalet mellan Gotlands Idrottsförbund och Gotlands orienteringsförbund gällande LIU Idrottsgymnasium.

**Styrelsen beslutade att godkänna** rapporten

§71

## MTBO

### *MtbO utbildningshelg*

MtbO utbildningshelg den 23 - 24 november, med totalt 19 deltagare. Mycket uppskattat och planer för att fortsätta samverka med Jonny Engel när han är på ön.

### *Idrottslyft via SOFT för konvertering till MtbO norm*

Stefan Hellström får i uppdrag att undersöka möjligheten hos SOFT att söka Idrottslyft även 2019 för MtbO konvertering av kartor och att få en förening eller flera att söka. Felix är intresserad av att jobba med konverteringen och vi har även Kurt Löfgren som är duktig på detta.

**Styrelsen beslutade att godkänna** rapporten

§72

## Marknad/Info

Inget att rapportera förutom att SOFT lämnat en bok om marknadsföring till varje distriktsförbund.

**Styrelsen beslutade att godkänna** rapporten.

§73

## Utbildning – Utveckling

Kom ihåg den 6 april 2019, SISU Idrottsutbildarnas Barn- och ungdomskonferens!

**Styrelsen beslutade att godkänna** rapporten

§74

## Övriga frågor

### *Kartutskrift*

Med nya kartskalorna innebär det fler A3 kartor som ska skrivas ut. Erik Berg har inte en A3 skrivare, men har tittat på kostnad för en ny skrivare.

Styrelsen diskuterade vikten av att ha möjlighet att kunna skriva ut A3 kartor. Vi har två personer på Gotland som kan skriva ut kartor för tävling, var av Erik Berg är den ena. Erik funderar vidare och diskuterar med Kurt Löfgren.

### *Kuvert*

Tidigare har GOF haft kuvert med GOF stämpeln. Svenerik Johansson har tagit in offerter och kostnaden blir ganska stor/kuvert. Svenerik löser detta tillsammans med Anna och gör en etikett som sedan Svenerik placerar på respektive kuvert.

### *Idrottsgala 2019 GI*

Svenerik vill ha anmälningar innan nästa styrelsemöte, så att han kan bekräfta de bokade biljetterna hos GI

### *Snitsling av konstgjorda stigar*

Svenerik lyfte frågan om färg på snitsling på konstgjorda stigar. Frågan flyttas till tävlingskonferensen den 27 januari.

### *Orienteringsgalan*

Anna kontaktar Duncan så att han utser en jacka eller dyl. på Intersport för max 500kr. Juniorpriset sponsras av Niklas Callenmark!

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten**

§75

### **Nästa möte**

**Nästa styrelsemöte är den 23 januari kl. 18.30 på Idrottens Hus**

Mötet avslutades och Viktoria tackade för visat intresse.

  
Viktoria Olsson (ordf.)

  
Anna Samelius (sekreterare)

  
Svenerik Johansson (justerare)

